

Mandate for Joint Term / Call Deposit Account

Mandate for Joint Term / Call Deposit Account	Account Number
Name of Depositors: _____	
To: MG Commercial Bank Limited	
<p>1. We, the undersigned, request and authorize you until further notice in writing to the contrary:</p> <p>(a) To open a Term/Call Deposit Account in our joint names subject to the Rules and Regulations of your bank.</p> <p>(b) Subject to your current Terms and Conditions for Term Deposits,</p> <p style="margin-left: 20px;">i) To place Term Deposit(s) with our joint Term Deposit Account in accordance with any instructions, directions or requests made by any one or more or all of us; and</p> <p style="margin-left: 20px;">ii) To allow the withdrawal or renewal of any Term Deposit(s) for the time being placed with our joint Term Deposit Account by _____ of us.</p> <p>2. The signature(s) of _____ of us shall be a receipt in full satisfaction and discharge to the Bank for all of us.</p> <p>3. <u>We agree that any liability whatsoever incurred to you by us in respect of the foregoing shall be joint and several.</u></p> <p style="text-align: center;">Date this ____ of _____</p>	
Witness(es) to Signatures	Signature: _____ Name: Passport / I.D. No.:
_____	Signature: _____ Name: Passport / I.D. No.:
* Any alteration or deletion requires the initial of all parties	

联名定期存款账户	账户号码
账户名称: _____	
致 : MG Commercial Bank Limited	
<p>1. 我们，签署人，要求并授权贵行如下直至另行书面通知时： —</p> <p>a) 接受以我们之名义，依照贵行之章程开立定期存款账户。</p> <p>b) <u>按照贵行现行之定期存款章程</u>，</p> <p style="margin-left: 20px;">i) 依据我们任何人给予之指示或请求接受本账户之定期存款；</p> <p style="margin-left: 20px;">ii) 我们其中____人均可提取本账户之任何定期存款。</p> <p>2. 我们其中____人签字，均作本人等完全同意论，其中未有签字者不能有任何异议。</p> <p>3. <u>我们愿意共同承担贵行因上述各项而产生之任何</u> 责任。</p> <p style="text-align: center;">日期: _____年____月____日</p>	
见证人（等）签署	存户签署 _____ 姓名 (护照/身份证号码: _____)
_____	存户签署 _____ 姓名 (护照/身份证号码: _____)
以上各项有所修改或取消须由本账户各有关人等签字方为有效。 (文义如有不同，以英文本为准。)	